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Město Kyjov 

Sportovní komise 

 

Zápis z jednání č. 6/2023 
 

 

Datum konání: 1. 11. 2023   

Místo konání: malá zasedací místnost radnice MěÚ Kyjov 

Přítomni (viz prezenční listina): Ludvík Pintera, RNDr. Vlastimil Válka, Mgr. Dana 

Mezihoráková, Michal Kůřil, Štěpán Němec, Mgr. Erik Schovanec, Mgr. Stefan Chrenko  

Omluveni: Mgr. Marcela Zemánková, Svatopluk Macek 

Zapisovatelka: Mgr. Kateřina Moudrá (za nemocnou Marii Konečkovou) 

Hosté: PaedDr. Ilona Slaninová, místostarosta Kamil Filípek, Alois Vrbovský za Atletický 

klub Kyjov, z.s.  

Čas jednání: 16:00 – 17:30 

 

Program jednání: 

1. Zázemí pro Atletický klub Kyjov, z.s. na městském stadionu 

2. Žádost o individuální dotaci spolku CK DACOM PHARMA KYJOV, z.s. 

3. Tenisová hala Kyjov – možnosti zabudování haly 

4. Různé (opětovné řešení oplocení fotbalového hřiště na městském stadionu) 

Průběh jednání:   

Předseda komise přivítal přítomné členy i hosty na 6. zasedání komise a seznámil je 

s programem jednání. Program jednání schválen. 

Hlasování: 7-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

 

Ověřovatelem zápisu schválen Štěpán Němec. 

Hlasování: 6-0-1 (pro-proti-zdržel se) 
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1. Zázemí pro Atletický klub Kyjov, z.s. na městském stadionu 

A. Vrbovský: Již 20 let žádají atleti o sklad pro atletické nářadí a zázemí. Několikrát se 

museli z původních prostor vystěhovat. V současnosti mají na stadionu k dispozici plechovou 

buňku, která ovšem má jen hliněnou podlahu, zařízení je zničeno plísní, hlodavci a rzí. Celé 

toto zázemí je z hlediska delšího využití nedostačující a bylo bráno jako dočasné řešení. Cca 

před 3 lety byla zpracována dokumentace na nové zázemí pro atletiku, která však nikdy 

nebyla začleněna do jednotlivých etap rekonstrukce atletické dráhy (dokumentace předána                        

p. Pekárkovi a následně i Ing. Zálešákovi). 

PaedDr. I. Slaninová: Atleti využívali původně jako zázemí část prostor pod tribunou, ale 

kvůli vybudování parkoviště pro bazén se vše muselo posunout (přesun buněk). Návrh pana 

Vrbovského zahrnuje montovanou stavbu na základové desce o rozměrech 8x10 m (což je 

z pohledu velikosti 80 m2 už poměrně velká stavba). Přístup techniky na místo plánované 

stavby je ovšem těžko realizovatelný. 

2. etapa výstavby atletické dráhy má již vydané stavební povolení k žádosti o dotaci na NSA - 

tam je zakomponována i podkladová plocha pro zázemí (muselo by se ovšem stavět přes 

garáže, neboť jiná možnost momentálně není). Otázkou je, jestli komise tuto realizaci 

podporuje. 

 

Mgr. E. Schovanec: Dotaz na pana Vrbovského, zda využívají 2 plechové boudy, které tam 

mají. 

A. Vrbovský: Ano, využívají. 

Mgr. E. Schovanec: V rámci hledání prostoru pro zázemí dotaz, jestli je nutné držet na 

stadionu sektor pro skok vysoký a hod kladivem a oštěpem – nakolik se tyto sektory 

využívají. 

A. Vrbovský: skok o tyči – jen pro závody většího rozsahu 

  hod kladivem – dalo by se to přesunout 

 

PaedDr. I. Slaninová: Nemůžeme stavět nic mimo stavební povolení. 

 

RNDr. V. Válka: Stavba s rozměry 8x10 m je příliš velká. 

 

PaedDr. I. Slaninová: Otázkou je, zda hledat jiné místo – to by už ale muselo platit město               

a nešla by na to použít dotace. 

 

RNDr. V. Válka: Otevřít otázku hledání místa vedle tribuny, což je ale problematické. 

 

Mgr. S. Chrenko: Dotaz, zda se bude něco výhledově dělat s tribunou. 
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PaedDr. I. Slaninová: Tribuna by se musela zbourat a postavit menší. Pokud zatím bude 

v udržitelném stavu, nic se měnit nebude. 

 

RNDr. V. Válka: Nepomohlo by něco menšího, co by nepotřebovalo stavební povolení? 

A. Vrbovský: To pro nás není řešení. 

RNDr. V. Válka: Větší stavba ale potřebuje investici v řádech milionů. 

 

PaedDr. I. Slaninová: Požadavek atletů je regulérní, ale možnosti města jsou omezené. 

 

M. Kůřil: Nejlepší místo by bylo vedle haly a neřešit provizorní variantu. 

 

Sportovní komise navrhuje hledat nové vhodné místo pro zázemí atletů mimo prostor mezi 

parkourovým a workoutovým hřištěm. 

Hlasování: 7-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

 

16:30 opustil jednání pan A. Vrbovský. 

 

2. Žádost o individuální dotaci spolku CK DACOM PHARMA KYJOV, z.s. 

Členové komise se shodli na podpoře uvedené žádosti o individuální dotaci v plné výši, tedy 

30.000 Kč na „Zajištění zdravotní služby pro organizování cyklistických závodů v roce 

2023“. 

Hlasování: 7-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

 

3. Tenisová hala Kyjov – možnosti zabudování haly 

L. Pintera: Proběhla schůzka s panem Kouřilem, která nepřinesla nic nového. Starosta má 

požadavek na hledání jiné možnosti, aby se situace s halou příští rok neopakovala. Variantou 

je vybudovat halu kurtech u letního kina (přívod plynu, elektřiny atd.) – dalo by se to 

vybudovat, ale může se narazit na odpor sousedů na umístění haly. 

K. Filípek: Varianta je v jednání, zatím neproběhlo setkání s dotčenými sousedy, takže není 

jistý výsledek. 

L. Pintera: Pan Kouřil o nabídce 5,5 milionu nechtěl vůbec jednat. 

M. Kůřil: Dotaz, zda by město pořizovalo novou halu. 

L. Pintera: Dá se pořídit i zachovalá použitá hala, která je levnější. 

 

PaedDr. I. Slaninová: Nová hala by se pohybovala v cenové relaci cca 3.200.000 Kč + 

plynová přípojka + odpady + zázemí = to už je docela finančně náročné. Dala by se posunout 

brána na letním kině a vybudovat víceúčelové zázemí. 

2. varianta – umístění haly na kurtech u sokolovny – daly by se rozměry haly upravit, ale 

musel by se posunout venkovní prostor u Sokolíčku. 
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Variantou také stále je jednání s panem Kouřilem o odkupu areálu NTC Kyjov za odhadní 

cenu (bez haly). NSA by snad měla vypisovat i nějaký dotační titul, ale pravděpodobně až 

v roce 2025. 

 

RNDr. V. Válka: Potenciál má také areál v Polámaných, kde by se ovšem muselo vše 

vybudovat znovu. Hala u letního kina je příliš v centru města bez dopravní obslužnosti. 

Mgr. E. Schovanec: Hala u letního kina nekoresponduje s představeným architektonickým 

řešením Mlékárny – kurty jsou tu na dožití do 2. etapy výstavby (nevyužívané kurty proti 50 

bytovým jednotkám). 

PaedDr. I. Slaninová: Toto je samozřejmě pouze dočasné řešení, výhledově max. na 10 let. 

Nejlepší možností by bylo odkoupit areál NTC Kyjov, ale za rozumnou cenu. 

K. Filípek: Souhlasí s PaedDr. Slaninovou na řešení odkupu areálu NTC za cenu v čase                  

a místě obvyklou – reálnou odhadní cenu podloženou znaleckým posudkem a ne přemrštěnou. 

L. Pintera: Areál NTC je vybudovaný, je tam na to nejlepší prostor, který je uzpůsobený 

svému účelu. 

 

RNDr. V. Válka: Hala v centru města je nešťastným řešením. Jednání se Sokolem Kyjov je 

asi momentálně nejrozumnějším řešením, i když je to taky jen dočasné. 

 

PaedDr. I. Slaninová: Je nutné dobudovat zázemí pro technologii + zázemí pro sklad → je 

tam hlučnost, která by se musela snížit + musel by se posunout areál Sokolíčku. Hala se tam 

jinak velikostně vejde. 

 

L. Pintera: Ani jedny kurty (u LK a u sokolovny) nemají odpovídající zázemí, proto jsou asi   

i nedostatečně vytížené: u letního kina je vytíženost hlavně ve večerních hodinách a zázemí     

u sokolovny je k dispozici jen o víkendech při zápasech. 

Nabízí se tedy tři varianty: LK + sokolovna + odkup areálu NTC. 

 

Mgr. S. Chrenko: Když už budovat zázemí, pak je lepší prostor u sokolovny. 

 

RNDr. V. Válka: Kurty v centru města jsou v současnosti luxus, bytové jednotky jsou 

potřeba. 

 

L. Pintera: Teď se hlavně hledá rychlá varianta. 

 

K. Filípek: S panem Kouřilem je složité jednání, nejistota jak budou jednání probíhat a jestli 

se to vůbec bude moci odkoupit. Jednání se Sokolem Kyjov bude probíhat během příštího 

týdne. 

 

Komise se shodla na variantě umístění haly dočasně u sokolovny a na hledání dalších 

možných variant dle budoucích jednání. 

Hlasování: 7-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
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4. Různé 

a) Oplocení fotbalového hřiště na městském stadionu  

 

PaedDr. I. Slaninová: Oplocení přelézají děti, které jsou tam bez dozoru a přijdou si jen tak 

kopat, ale zvyšování oplocení by bylo velmi finančně nákladné. 

 

RNDr. V. Válka: Spíše by měla zafungovat osvěta. 

 

 

b) Požadavek občanů na více stojanů na kola  

 

Mgr. D. Mezihoráková : Požadavek občanů města na více stojanů na kola hlavně v oblasti 

náměstí u pekařství Havlíček. 

 

PaedDr. I. Slaninová: Zrovna v tomto místě je prostor velmi úzký a není tam místo na 

vybudování stojanů na kola z důvodu překážky chodcům. 

 

 

c) Nabíječky na kola na náměstí 

 

RNDr. V. Válka: Bylo by vhodné na náměstí rozšířit služby pro cyklisty o nabíječky na 

elektrokola. 

 

PaedDr. I. Slaninová: Nabíjení je možné v rámci služeb IC a tamního zázemí pro cyklisty, 

v sezonu je IC otevřeno 7 dní v týdnu. 

 

K. Filípek: Nabíjení na náměstí by se dalo realizovat jako zpoplatněná služba. 

 

 

d) Krytý bazén Kyjov 

 

Mgr. E. Schovanec: Požadavek na představení nového pana ředitele Aquavparku, s.r.o. na 

zasedání zastupitelstva města dne 4. 12. 2023 - (ředitel Ing. P. Černý byl zván i na jednání 

sportovní komise, ale ze zdravotních důvodů se nemohl zúčastnit) – jednání o možnosti 

využití plaveckých drah pro školy. 

 

K. Filípek: Můžeme kontaktovat ředitele bazénu s požadavkem pronájmu plaveckých drah 

školám. 

 

PaedDr. I. Slaninová: Je možné uskutečnit jednání pana ředitele s řediteli kyjovských škol. 

 

L. Pintera: Dotaz na řešení zneprůhlednění oken do bazénu z ulice. 

 

K. Filípek: Jedná se o tom a hledá se adekvátní řešení i z estetického hlediska. 
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Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: 

 

Sportovní komise navrhuje hledat nové vhodné místo pro zázemí atletů mimo prostor mezi 

parkourovým a workoutovým hřištěm. 

Hlasování: 7-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

 

Sportovní komise doporučuje podpořit žádost o individuální dotaci CK DACOM PHARMA 

KYJOV, z.s. v plné výši 30.000 Kč na „Zajištění zdravotní služby pro organizování 

cyklistických závodů v roce 2023“. 

Hlasování: 7-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

 

Sportovní komise navrhuje dočasné umístění nafukovací tenisové haly u sokolovny                    

a doporučuje hledání dalších možných variant dle budoucích jednání. 

Hlasování: 7-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

 

 

 

Úkoly pro členy komise:  
 

 

 

 

 

Komise nestanovila pevný termín dalšího zasedání, bude řešeno operativně dle návrhu 

předsedy komise. 

 

 

Předseda komise Ludvík Pintera ukončil jednání komise v 17:30.  

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Kateřina Moudrá 

 

 

 

 

Ověřil: Štěpán Němec 


